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Nadzwyczajna Sesja Rady Gminy 

Mińsk Mazowiecki 

w dniu 12 kwietnia 2023 r. 



Protokół Nr LII/2023 
Nadzwyczajna sesja Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 

w d n i u 1 2 k w i e t n i a 2 0 2 3 r . 

N a d z w y c z a j n a L I I s e s j a R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i w V I I I k a d e n c j i odbyła się 
w d n i u 1 2 k w i e t n i a 2 0 2 3 r . , w g o d z i n a c h 1 7 : 0 5 - 1 7 : 3 5 w s a l i k o n f e r e n c y j n e j Urzędu G m i n y 
Mińsk M a z o w i e c k i , u l . J . Chełmońskiego 1 4 . 

W s e s j i u c z e s t n i c z y l i r a d n i R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i , sołtysi G m i n y 
Mińsk M a z o w i e c k i , p . A n t o n i J a n u s z P i e c h o s k i Wójt G m i n y , p . Radosław L e g a t Zastępca 
Wójta, p . J o l a n t a D a m a s i e w i c z S e k r e t a r z , p . E w a K a l a t a S k a r b n i k G m i n y , mieszkańcy 
g m i n y i i n n e z a i n t e r e s o w a n e o s o b y . 

Punkt 1. 
Otwarcie sesji 

Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy Mińsk Mazowiecki otworzył 
o b r a d y n a d z w y c z a j n e j L I I s e s j i R a d y G m i n y i powitał w s z y s t k i c h przybyłych. 

S e s j a n a d z w y c z a j n a została zwołana n a w n i o s e k Wójta w t r y b i e a r t . 2 0 u s t . 3 u s t a w y 
z d n i a 8 m a r c a 1 9 9 0 r . o samorządzie g m i n n y m ( D z . U . z 2 0 2 3 r . , p o z . 4 0 ) i § 1 6 u s t . 2 i 3 
S t a t u t u G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i u c h w a l o n e g o uchwałą N r X I I . 1 0 7 . 1 9 R a d y G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i z d n i a 2 4 października 2 0 1 9 r . ( D z . U r z . W o j . M a z . z 2 0 1 9 r . , p o z . 1 2 4 4 6 ) . 

Głosowania j a w n e i m i e n n e p o d c z a s s e s j i odbywają się z a pośrednictwem 
o p r o g r a m o w a n i a umożliwiającego niezwłoczne p o d a w a n i e d o p u b l i c z n e j wiadomości s p o s o b u 
głosowania poszczególnych r a d n y c h . Imienny wykaz głosowania radnych 
z nadzwyczajnei L I I sesii Rady Gminy Mińsk Mazowiecki stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. 

Punkt 2. 
Sprawdzenie obecności 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z obecnością 15 r a d n y c h stwierdził 
prawomocność o b r a d . 

Punkt 3. 
Uchwalenie porządku obrad sesji 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił p r o p o n o w a n y porządek o b r a d n a d z w y c z a j n e j 
L I I s e s j i i zapytał, c z y są w n i o s k i l u b u w a g i d o p r o p o n o w a n e g o porządku - wniosków 
i u w a g n i e zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 
proponowanego porządku obrad 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za przyjęciem było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Przyjęty porządek obrad; 
1. O t w a r c i e s e s j i 
2. S p r a w d z e n i e obecności 
3. U c h w a l e n i e porządku o b r a d s e s j i 
4. Uchwała w s p r a w i e z m i a n w budżecie G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i n a 2 0 2 3 r o k 
5. Uchwała w s p r a w i e z m i a n w W i e l o l e t n i e j P r o g n o z i e F i n a n s o w e j G m i n y Mińsk 

M a z o w i e c k i n a l a t a 2 0 2 3 - 2 0 3 2 
6. Uchwała w s p r a w i e u d z i e l e n i a p o m o c y f i n a n s o w e j P o w i a t o w i Mińskiemu n a p o k r y c i e 

części wydatków związanych z realizacją z a d a n i a p n . „Przebudowa d r o g i p o w i a t o w e j 
n r 2 7 4 8 W Rzakta-Józefów polegająca n a b u d o w i e c h o d n i k a o d k m 5 + 4 0 0 d o k m 
5 + 7 4 8 " 

7 . Zamknięcie o b r a d 

Punkt 4. 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2023 rok 

Wójt Gminy - poinformował, że głównym p o w o d e m zwołania s e s j i n a d z w y c z a j n e j j e s t 
z m i a n a w budżecie dotycząca p r z y s p i e s z e n i a możliwości r e a l i z a c j i b u d o w y d r o g i pomiędzy 
drogą powiatową w P o d r u d z i u i drogą krajową w Z a m i e n i u . N a t o z a d a n i e j e s t p r z y z n a n a 
d o t a c j a w wysokości 4 m i n zł, a n i e p r z e k r a c z a l n y t e r m i n r o z l i c z e n i a i n w e s t y c j i t o połowa 
przyszłego r o k u . Z a d a n i e będzie r e a l i z o w a n e w s y s t e m i e z a p r o j e k t u j i w y b u d u j . 
Mając n a względzie p r o c e d u r y c h c e się zacząć j a k n a j s z y b c i e j realizację t e g o z a d a n i a . 
F i r m a została wyłoniona w t r z e c i m p r z e t a r g u i dostosowała w miarę możliwości ofertę 
d o r e a l n e j s y t u a c j i n a r y n k u . W p i e r w s z y m p r z e t a r g u najniższa o f e r t a była n a o k . 1 2 , 5 m i n zł 
i unieważniono postępowanie, ponieważ k o s z t o r y s zakładał o k . 8 m i n zł. W d r u g i m p r z e t a r g u 
k w o t a wzrosła d o o k . 13 m i n zł, więc p o n o w n i e unieważniono p r z e t a r g . W t r z e c i m p r z e t a r g u 
wpłynęły t r z y o f e r t y , najtańsza n a kwotę o k . 1 0 , 8 m i n zł. 
Skarbnik Gminy - przedstawiła u z a s a d n i e n i e d o p r o j e k t u uchwały. 
Osoba uczestnicząca w sesji - powiedział, że n a p o r t a l u e-zamówienia p r z e t a r g , o którym 
mówił Wójt n i e j e s t j e s z c z e rozstrzygnięty, a p r z y n a j m n i e j n i e m a t a k i e j i n f o r m a c j i , 
więc chciałby, żeby Wójt wyjaśnił d l a c z e g o powiedział, że p r z e t a r g j e s t już rozstrzygnięty 
s k o r o t a k c h y b a n i e j e s t . Powiedział również, że t a d r o g a , z a p r a w i e 1 1 m i n zł, m a 1 6 5 0 m . 
D o t a c j a j e s t w wysokości o k . 4 m i n zł, c o o z n a c z a , że z budżetu g m i n y r a d n i muszą 
przeznaczyć o k . 7 m i n zł. Z a 7 m i n zł można zrobić, p r z y o b e c n y c h c e n a c h , o k . 5 k m 
k a n a l i z a c j i . O d k i l k u l a t słyszy się, że najważniejsza i p r i o r y t e t o w a j e s t b u d o w a k a n a l i z a c j i 
i d o t e g o cały c z a s się dąży. Powiedział również, że środki będą w y d a w a n e w przyszłym r o k u 
i chciałby zapytać, w której miejscowości będzie m n i e j k a n a l i z a c j i o t e 5 k m , a jeśli c h c e się 
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t o zrobić z k r e d y t u t o d l a c z e g o n i e można wziąć k r e d y t u n a kanalizację, t y l k o b i e r z e się n a 
1 6 5 0 m d r o g i , c o d a j e p o n a d 6 t y s . zł z a każdy m e t r bieżący d r o g i z c h o d n i k i e m . 
J e s t t o c h y b a najdroższa d r o g a w g m i n i e , a może i w p o w i e c i e i województwie. Powiedział 
również, że p o m i m o 4 m i l i o n o w e j d o t a c j i t r z e b a dołożyć 7 m i n zł i t r z e b a się poważnie 
zastanowić, c z y t a i n w e s t y c j a m a j a k i k o l w i e k s e n s f i n a n s o w y i o c z y w i s t y , b o j e s t j e s z c z e 
s e n s n i e f o r m a l n y , c z y l i t o g d z i e b u d u j e się tą drogę. W s z y s c y wiedzą k t o j e s t r a d n y m 
z P o d r u d z i a i d l a c z e g o t a k się d z i e j e i z j a k i e g o p o w o d u były ogłoszone t r z y p r z e t a r g i 
n a tę drogę. Zapytał też r a d n y c h , c o j e s t ważniejsze: k i l k a kilometrów k a n a l i z a c j i c z y 1 6 5 0 m 
d r o g i . 
Zastępca Wójta - w s p r a w i e p r z e t a r g u powiedział, że Wójt zastosował p e w n e g o r o d z a j u 
u p r o s z c z e n i e . Jesteśmy w p r o c e s i e p r z e t a r g o w y m , zostały o t w a r t e o f e r t y i w i e m y j a k a j e s t 
i c h wartość, n a t o m i a s t n i e można doprowadzić d o w y b o r u o f e r t y i zawrzeć u m o w y , jeśli n i e 
p o s i a d a się o d p o w i e d n i c h środków w budżecie, które są c o n a j m n i e j w t a k i e j wysokości j a k 
n a j k o r z y s t n i e j s z a o f e r t a . T e m u właśnie służy s e s j a i r a d n i zdają s o b i e z t e g o sprawę, b o już 
w i e l o k r o t n i e p r o s z o n o o p r z y b y c i e n a t a k i e s e s j e , a b y wprowadzić d o budżetu i n w e s t y c j e 
0 zwiększonej wartości. Z taką sytuacją m a m y t e r a z d o c z y n i e n i a . Powiedział również, 
że G m i n a n i e j e s t j e s z c z e p o f a k c i e ogłoszenia w y b o r u w y k o n a w c y i j e s z c z e t e g o z d a r z e n i a 
n i e było. 
Wójt - powiedział, że powiązania o a s p e k c i e w y b o r c z y m są n i e t r a f n e w t y m kontekście. 
J e s t t o i n w e s t y c j a , która o d 4 - 5 l a t n i e może ujrzeć finału. Była f i r m a , która zawiodła i n i e 
wykonała d o k u m e n t a c j i p r o j e k t o w e j i G m i n a będzie się z nią rozliczać. P r z y s p i e s z e n i e w t e j 
s p r a w i e w y n i k a z t e g o , że n i e m a już c z a s u i każdy dzień j e s t b a r d z o i s t o t n y w p r o c e d u r z e 
z a p r o j e k t u j i w y b u d u j . Można dyskutować o zadłużeniu g m i n y , a l e budżet j e s t s t a b i l n y 
1 wzięcie k o l e j n e g o k r e d y t u n a budowę k a n a l i z a c j i n i e s p o w o d u j e z a m i e s z a n i a w budżecie, 
a l e w s p r a w i e b u d o w y k a n a l i z a c j i będą decydować r a d n i . Powiedział również, że o b e c n i e 
r o b i o n e są k o l e j n e p r o j e k t y k a n a l i z a c y j n e i n i e w i d z i przeszkód, a b y n a k o n i e c r o k u p o d c z a s 
u c h w a l a n i a budżetu przewidzieć środki z k r e d y t u . Powiedział również, że też b y chciał, żeby 
o f e r t y wykonawców były niższe, a l e t a k a j e s t s y t u a c j a . 
Przewodniczący Rady - powiedział, że n i e p i e r w s z y r a z ogłaszany j e s t d r u g i l u b t r z e c i 
p r z e t a r g n a t o s a m o z a d a n i e . Spowodowało t o , że wartość o f e r t spadła i f i n a l n i e o t r z y m a n o 
ofertę najniższą z t y c h t r z e c h przetargów. Powiedział również, że t e m a t r e m o n t u t e j d r o g i 
sięga końca p o p r z e d n i e j k a d e n c j i , a w 2 0 1 8 r . wspólnie z sołtysem zaczęto o d i n i c j a t y w y 
mieszkańców P o d r u d z i e i była z e b r a n a j e d n a z wyższych k w o t w r a m a c h i n i c j a t y w , 
b o mieszkańcy Z a m i e n i a i P o d r u d z i a o c z e k i w a l i t e j i n i c j a t y w y . J e s t t o j e d n a z n a j b a r d z i e j 
n i e b e z p i e c z n y c h dróg w g m i n i e i t a i n w e s t y c j a t o również k w e s t i a bezpieczeństwa 
uczestników r u c h u d r o g o w e g o t e j d r o g i . 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są j e s z c z e p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e 
zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
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Uchwala w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2023 rok została 
podjęta jednogłośnie. 
Uchwała N r L I L 4 9 8 J 0 2 3 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 5. 
Uchwala w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Mińsk Mazowiecki na lata 2023-2032 

Skarbnik Gminy - przedstawiła u z a s a d n i e n i e d o p r o j e k t u uchwały w r a z z autopoprawką -
j e s t t o d o s t o s o w a n i e z m i a n w budżecie d o W i e l o l e t n i e j P r o g n o z y F i n a n s o w e j . 
Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e 
zgłoszouo. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mińsk 
Mazowiecki na łata 2023-2032 została podjęta jednogłośnie. 
Uch wała N r L I L 4 9 9 . 2 0 2 3 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 6. 
Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu na pokrycie 
części wydatków związanych z realizacją zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

nr 2748W Rzakta-Józefów polegająca na budowie chodnika od km 5+400 do km 5+748'' 

Skarbnik Gminy - poinformowała o a u t o p o p r a w c e dotyczącej z m i a n y d a t y w p r o j e k c i e 
uchwały. Środki n a t o z a d a n i e były z a r e z e r w o w a n e w budżecie g m i n y i są w wysokości 
2 0 0 t y s . zł. S k o r y g o w a n o też nazwę z a d a n i a . 
Przewodniczący Rady Gminy ~ zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e 
zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu na pokrycie 
części wydatków związanych z realizacją zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej 
nr 2748W Rzakta-Józefów polegająca na budowie chodnika od km 5+400 do km 5+748" 
została p o d j ęta j ednogłośnie. 
Uchwała N r L I I . 5 0 0 . 2 0 2 3 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 7. 
Zamknięcie obrad 

P o w y c z e r p a n i u t e m a t y k i o b r a d Przewodniczący R a d y G m i n y zakończył o b r a d y 
n a d z w y c z a j n e j L I I s e s j i R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i , które odbyły się w d n i u 1 2 k w i e t n i a 
2 0 2 3 r . 

Protokół sporządził: 
Paweł D r o b o t o w s k i 
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